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 Protokół nr 186/2023 

z posiedzenia Zarządu Powiatu 

w dniu 21 grudnia 2023 r. 
 

Posiedzenie otworzył Starosta – pan Andrzej Ochlak /lista obecności stanowi załącznik nr 1/. 
Posiedzenie odbyło się w gabinecie Starosty Nowomiejskiego.  
Na wniosek przewodniczącego rozszerzono porządek posiedzenia o następujący punkt: 
 

1. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie umorzenia należności z tytułu 
wniesienia opłaty zaliczkowej na poczet dostawy towaru dla Powiatu Nowomiejskiego 
przez dłużnika Profit M Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością. 

 
Do porządku obrad Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. Za przyjęciem zmienionego 
porządku obrad głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
Stanowi on załącznik nr 2.  
 
Pierwszym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie protokołu Nr 185/2023. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu, czy mają uwagi do protokołu Nr 185/2023. 
Członkowie Zarządu nie zgłosili żadnych uwag. 
 
Za przyjęciem protokołu nr 185/2023 głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,                  
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Drugim punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z preliminarzem kosztów 
działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na rok 2024 po zmianach.  
/na posiedzenie weszła pani K. Zaleś – pracownik Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie/ 
 
Pani Zaleś poinformowała, że 24 listopada 2023 r. zostało wprowadzone rozporządzenie 
zmieniające dotyczące algorytmu przekazywania środków PFRON, chodzi o wysokość rocznego 
pobytu uczestnika Warsztatu Terapii Zajęciowej. Wyjaśniła, że dokonane zostało zwiększenie 
na roczne utrzymanie jednego uczestnika WTZ w wysokości 37 440 zł (10 % z powiatu, 90 % z 
PFRON). 
Preliminarz kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej na rok 2024 po zmianach 
stanowi załącznik nr 3. 
/pani K. Zaleś opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Trzecim punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na dysponowanie nieruchomością na cele budowlane. /obręb geodezyjny 
Mroczno/  
/na posiedzenie weszła pani J. Robaczewska – dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych/ 

Pani Robaczewska wyjaśniła, że chodzi tutaj o dysponowanie przez Energa – Operator S.A., 
Oddział w Toruniu, nieruchomością stanowiącą działki o numerach ewidencyjnych 147/4 i 
155/2 w miejscowości Mroczno, obręb geodezyjny 09 Mroczno, gm. Grodziczno, będącą 
własnością Powiatu Nowomiejskiego, na cele budowlane związane z budową przyłącza 
kablowego energetycznego.  
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek Zakładu Usług Elektrycznych „EL-RIM” stanowi załącznik nr 4. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Czwartym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyboru najkorzystniejszej oferty w trybie podstawowym bez negocjacji  dla zadania 
pod nazwą „Przebudowa drogi powiatowej Nr 1236N Wlk. Tymawa – Łąkorz – Wawrowice 
na odcinku Wielka Tymawa – Łąkorz (etap 1)”. 

Pan Starosta poinformował, że najkorzystniejszą ofertą w trybie podstawowym bez negocjacji 
dla powyższego zadania realizowanego w ramach Rządowego Funduszu Polski Ład: Program 
Inwestycji Strategicznych jest oferta złożona przez: COLAS Polska Sp. z o.o. z Palędzia, cena 
ofertowa brutto wynosi: 13 963 124,16. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Pani Łątkowska zapytała jaki jest odcinek powyższej drogi. 
Pan Wicestarosta odpowiedział, że łącznie jest to odcinek o długości 8 km. 
Pani Robaczewska wyjaśniła, że są to dwa odcinki o długości około 4 km. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają jeszcze pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Robaczewska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Piątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
akceptacji  przystąpienia do projektu pt: „E-usługi publiczne w Powiecie Nowomiejskim – 
etap I”.  
/na posiedzenie weszła pani J. Domżalska - inspektor do spraw pozyskiwania funduszy 
zewnętrznych / 

Pani Domżalska poinformowała, że wniosek o dofinansowanie projektu zostanie złożony do 
Urzędu Marszałkowskiego Województwa Warmińsko-Mazurskiego w Olsztynie w ramach 
naboru FEWM.01.06-IZ.00-001/23 z Programu Regionalnego Fundusze Europejskie dla Warmii 
i Mazur 2021-2027 Priorytet FEWM.01 Gospodarka Działanie FEWM.01.06 E-usługi publiczne 
(schemat A). Wnioskodawcą i beneficjentem środków będzie Powiat Nowomiejski. Okres 
realizacji projektu planuje się od dnia zawarcia umowy do 31.12.2025 roku. Całkowita wartość 
projektu planowana jest na kwotę 1 893 057,00 zł w tym wnioskowane dofinansowanie dla 
projektu wynosi 1 607 143,45 zł , wkład własny 285 913,55 zł. 
Pani Domżalska poinformowała, że w ramach powyższego projektu planuje się zbudować dwa 
duże systemy. Wyjaśniła, że powstanie duży system z dwunastoma e-usługami, który będzie 
funkcjonował w Zarządzie Dróg Powiatowych. Dodała, że powyższy system będzie 
zintegrowany z istniejącym Geoportalem. Nadmieniła, że drugi system będzie związany z 
Wydziałem Komunikacji, gdzie będzie uruchomiony system kolejkowy, system internetowej 
rezerwacji umawiania wizyty w powyższym wydziale. Ponadto poinformowała, że trzeci 
system będzie obejmował rozbudowę istniejącego Geoportalu oraz zostanie wdrożona 
usługa georeplikacji, która będzie tworzona poza siedzibą Starostwa.  
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Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani J. Domżalska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Szóstym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej polegającej na 
rozbudowie drogi gminnej nr 181066N w Bratianie ( do centrum handlowo- usługowego).  
/na posiedzenie weszła pani M. Ławicka – naczelnik Wydziału Architektury i Budownictwa/ 

Pani Ławicka poinformowała, że po analizie dokumentacji nie wnosi uwag do uchwały w 
przedmiotowej sprawie. 
W związku z powyższym Zarząd pozytywnie zaopiniował inwestycję drogową polegającą na 
rozbudowie drogi gminnej  nr 181066N w Bratianie. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 5. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Siódmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia opinii do wniosku o zezwolenie na realizację inwestycji drogowej polegającej na 
rozbudowie drogi gminnej nr 181047N Gwiździny – Tylice – etap I (Gwiździny – ścieżka 
rowerowa). 
 
Pani Ławicka poinformowała, że po analizie dokumentacji nie wnosi uwag do uchwały w 
przedmiotowej sprawie. 
W związku z powyższym Zarząd pozytywnie zaopiniował inwestycję drogową polegającą na 
rozbudowie drogi gminnej  nr 181047N Gwiździny – Tylice – etap I. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Wniosek firmy DAN-TOR stanowi załącznik nr 6. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani M. Ławicka opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Ósmym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie 
wyrażenia zgody na przekazanie do używania  wyposażenia oraz sprzętu medycznego 
realizowanego w ramach projektu pt.: „Modernizacja szpitala powiatowego w Nowym 
Mieście Lubawskim”.  
/na posiedzenie weszła A. Kremska – specjalista w  Wydziale Inwestycji, Mienia i Spraw 
Gospodarczych/ 

Pani Kremska poinformowała, że powiat zakupił wyposażenie oraz sprzęt medyczny w ramach 
projektu pt.: „Modernizacja szpitala powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim’”.  Zakup jest 
współfinansowany ze środków Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
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Warmińsko-Mazurskiego na lata 2014-2020 w ramach Osi priorytetowej RPWM.09.00.00 
Dostęp do wysokiej jakości usług publicznych, Działanie RPWM.09.01.00: Infrastruktura 
ochrony zdrowia, Poddziałanie 09.01.01: Rozwój specjalistycznych usług medycznych. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,               
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dziewiątym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie wyrażenia zgody na przekazanie do używania  wyposażenia zespołów ratownictwa 
medycznego.  
 
Pani Kremska poinformowała, że powiat zakupił wyposażenie zespołów ratownictwa 
medycznego z przeznaczeniem dla Szpitala Powiatowego w Nowym Mieście Lubawski              
Sp. z o.o.  Zakup jest współfinansowany ze środków Wojewody Warmińsko-Mazurskiego. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani A. Kremska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 

Dziesiątym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z informacją z konsultacji 
uchwały Rady Powiatu w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z 
organizacjami pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o 
działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  
/na posiedzenie weszła pani I. Mroczkowska – pełnomocnik do spraw organizacji 
pozarządowych/ 
 
Pani Mroczkowska poinformowała, że konsultacje odbyły się w terminie od 08.12.2023 r. do 
15.12.2023 r. Ponadto w dniu 14.12.2023 r. odbyło się spotkanie z organizacjami 
pozarządowymi i Radą Organizacji pozarządowych, w którym nie uczestniczył żaden 
przedstawiciel powyższej rady. Dodała, że nie wniesiono uwag do w/w projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany programu. 
Informacja z konsultacji stanowi załącznik nr 7. 
 
Jedenastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany „Programu współpracy Powiatu Nowomiejskiego z organizacjami 
pozarządowymi i podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku 
publicznego i o wolontariacie na rok 2024”.  
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński. 
/pani I. Mroczkowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
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Dwunastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 372/2023 
w sprawie zatwierdzenia aneksu nr 2 do arkusza organizacji roku szkolnego 2023/2024  
Powiatowego Centrum Rozwoju Edukacji w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani B. Orłowska – naczelnik Wydziału Oświaty, Kultury i Promocji/ 
 
Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 2 związany jest z długotrwałą nieobecnością 
nauczyciela. 
Zarządzenie Nr 372/2023 stanowi załącznik nr 8. 
 
Trzynastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z zarządzeniem Nr 374/2023 
w sprawie zatwierdzenia  aneksu nr 7 do arkusza organizacji roku szkolnego 2023/2024 
Zespołu Szkół im. C. K. Norwida w Nowym Mieście Lubawskim.  

Pani Orłowska poinformowała, że aneks nr 7 związany jest z przydzieleniem 12 godzin 
nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy I do końca roku szkolnego 2023/2024 oraz 12 
godzin nauczania indywidualnego dla uczennicy klasy I  do końca I semestru roku szkolnego 
2023/2024. 
Zarządzenie Nr 374/2023 stanowi załącznik nr 9. 
 
/pani B. Orłowska opuściła posiedzenie Zarządu/ 
 
Czternastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Fundacji Inicjatyw Krajobrazowych Wybudowania w 
Kurzętniku, której zlecono realizację zadania publicznego. 
/na posiedzenie weszła pani M. Jeda – kierownik Biura Audytu i Kontroli/ 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 10. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Piętnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przyjęcia sprawozdania Stowarzyszenia Polskiego Związku Emerytów, Rencistów i 
Inwalidów, Oddział Rejonowy Nowe Miasto Lubawskie, któremu zlecono realizację zadania 
publicznego. 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 11. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
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Szesnastym punktem porządku posiedzenia było zapoznanie się z protokołem z kontroli 
przeprowadzonej w Zespole Szkół Zawodowych w Kurzętniku. 
 
Pani Jeda szczegółowo omówiła protokół z kontroli, który stanowi załącznik nr 12. 
/pani  M. Jeda opuściła posiedzenie Zarządu/ 

Siedemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie zmiany Regulaminu Organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Nowym Mieście 
Lubawskim.  
 
Pani Sekretarz poinformowała, że w związku z tym iż przyszłoroczny budżet powiatu 
przekroczy kwotę 100 000 000 zł istnieje konieczność zatrudnienia audytora wewnętrznego na 
umowę o pracę na ¼ etatu. Dodała, że w związku z powyższą zmianą z Biura Audytu i Kontroli 
zostaną wyodrębnione dwa oddzielne stanowiska to jest: stanowisko do spraw kontroli oraz 
stanowisko do spraw audytu wewnętrznego. Ponadto pani Sekretarz poprosiła o dokonanie 
poprawki w numeracji paragrafów, ostatnie dwa paragrafy powinny mieć numerację „§5” i 
„§6” oraz uzupełnienie uchwały o: „Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia z mocą 
obowiązującą od dnia  22.12.2023 r.” 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                     
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Osiemnastym punktem porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w 
sprawie przeprowadzenia konsultacji projektu uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim w sprawie ustalenia wysokości i zasad przyznawania diet dla radnych Rady 
Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim.  
/na posiedzenie weszła pani A. Andrzejczak – kierownik Biura Rady Powiatu/ 
 
Pani Andrzejczak poinformowała, że w połowie roku pojawiły się wyroki sądów 

administracyjnych ze skarg prokuratorów na uchwały samorządów (gmin, powiatów). 

Wyjaśniła, że prokuratorzy skarżyli uchwały dotyczące diet. Chodzi o to, że nie były one  

publikowane w Dzienniku Urzędowym, czyli nie były traktowane jako prawo miejscowe. 

Dodała, że do powiatu nie wpłynęły żadne pisma ani żadna skarga prokuratora. Natomiast 

zasięgnięto informacji, że do okolicznych samorządów prokurator wysłał pisma, iż nie będzie 

składał skargi na uchwały dotyczące diet, natomiast prosił o poprawę tych uchwał. W związku 

z powyższym stwierdzono, że uchwała dotycząca diet radnych powiatowych również zostanie 

poprawiona. Nadmieniła, że nadzór Wojewody nie zgadzał się z wyrokami sądów dotyczącymi 

powyższych uchwał. Prawnicy Wojewody długo stali na stanowisku, że te uchwały nie są 

prawem miejscowym. Jednakże orzecznictwo sądów administracyjnych jest odmienne. Pani 

Andrzejczak przytoczyła ostatni wyrok Wojewódzkiego Sądu Administracyjnego w Olsztynie z 

14.12.2023 r. uchylający rozstrzygnięcie nadzorcze Wojewody. Sąd uznał, że nadzór Wojewody 

nie ma racji i jest to prawo miejscowe. Dodała, że są inne liczne wyroki sądów w kwestii 

uchwał dotyczących diet. Poinformowała, że jeżeli chodzi o naszą uchwałę, stawki pozostały na 

tym samym poziomie, tak jak zostało to ustalone w roku 2021. Bez zmian pozostały również 

ustalenia dotyczące potrąceń diet i kwestie dotyczące usprawiedliwień. Natomiast usunięto 
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sformułowanie „zryczałtowane diety”. To też budziło wątpliwość sądów administracyjnych, 

dlatego, że sformułowanie „ryczałtowe” nosi znamiona stałego, miesięcznego wynagrodzenia, 

natomiast dieta wynagrodzeniem nie jest. Ponadto usunięto zapis dotyczący tego, że radny 

może złożyć pisemne oświadczenie o przekazaniu całości lub części diety na wskazany w 

oświadczeniu cel. Pani Andrzejczak wyjaśniła, że ten zapis wprowadzono w 2009 r. Wówczas 

była taka potrzeba, ponieważ w tamtym czasie radni przekazywali wsparcie finansowe na 

czesne na studia dla młodych osób. Dlatego też, żeby była podstawa do dokonania potrąceń, 

to był w uchwale taki zapis. Pani Andrzejczak stwierdziła, że w tej chwili zapis ten jest zbędny. 

Następnie poinformowała, że konsultacje zostaną przeprowadzone w terminie od       

22.12.2023 r. do 29.12.2023 r., natomiast spotkanie z organizacjami pozarządowymi odbędzie 

się w dniu 27.12.2023 r. 

Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
 
Projekt uchwały Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim w sprawie ustalenia wysokości i 
zasad przyznawania diet dla radnych Rady Powiatu w Nowym Mieście Lubawskim stanowi 
załącznik nr 13. 
Zarząd jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,              
T. Łątkowska, M. Buliński. 
 

Dziewiętnastym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zmiany uchwały nr LI/308/2022 Rady Powiatu w Nowym Mieście 
Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
Finansowej powiatu nowomiejskiego na lata 2023 – 2037.  
 
Pan Skarbnik szczegółowo omówił zmiany w WPF i w budżecie powiatu na rok 2023. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Dwudziestym punktem porządku posiedzenia było przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu 
w sprawie zmiany w planie dochodów i wydatków w uchwale nr LI/309/2022 Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim z dnia 15 grudnia 2022 r. w sprawie uchwalenia budżetu 
powiatu nowomiejskiego na 2023 r. 
 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd jednogłośnie przyjął projekt uchwały i skierował pod obrady Rady Powiatu. Za 
głosowali: A. Ochlak, J. Czapliński, B. Grzywacz,  T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Pierwszym punktem z rozszerzenia porządku posiedzenia było podjęcie uchwały Zarządu 
Powiatu w sprawie umorzenia należności z tytułu wniesienia opłaty zaliczkowej na poczet 
dostawy towaru dla Powiatu Nowomiejskiego przez dłużnika Profit M Spółka z ograniczoną 
odpowiedzialnością. 

Pan Skarbnik poinformował, że w dniu 8 grudnia 2021 r. została wystawiona faktura proforma 
na kwotę 798.76 zł na rzecz Powiatu Nowomiejskiego w celu dokonania opłaty zaliczkowej na 
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poczet dostawy towaru - nagród konkursowych związanych z powiatowym konkursem „Moja 
pasja kluczem do sukcesu”. Powiat Nowomiejski (płatnik Starostwo Powiatowe w Nowym 
Mieście Lubawskim) dokonał zapłaty w/w faktury proforma w dniu 14 grudnia 2021 r. 
Zakupione nagrody konkursowe w sklepie internetowym prowadzonym przez firmę Profit M 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością, nigdy nie zostały dostarczone przez dłużnika do 
siedziby zamawiającego. Dodał, że wobec zaistniałej sytuacji podjęto następujące działania 
mające na celu dokonanie zwrotu wniesionej kwoty: 
- wystawiono przedsądowe wezwanie do zwrotu o nr FN.3162.1/W1/2022 z dnia               
07.02.2022 r., które zobowiązany odebrał w dniu 18.02.2022 r.; 
- pismem z dnia 22.08.2022 r. przekazano akta sprawy do Radcy Prawnego Starostwa 
Powiatowego w Nowym Mieście Lubawskim z wnioskiem o wszczęcie postępowania celem 
zwrotu wniesionej kwoty; 
- Sąd Rejonowy dla miasta stołecznego Warszawy, IX Wydział Gospodarczy pismem 
poinformował powoda, że w niniejszej sprawie został wydany nakaz zapłaty oraz zarządzono 
doręczenie pozwanemu odpisu nakazu zapłaty wraz z odpisem pozwu; 
- Komornik Sądowy przy Sądzie Rejonowym dla miasta stołecznego Warszawy 
postanowieniem wobec dłużnika Profit M Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością 
postanawia postępowanie egzekucyjne w niniejszej sprawie umorzyć z urzędu wobec 
stwierdzenia bezskuteczności egzekucji.  
Pan Skarbnik wyjaśnił, że umorzenie należności, następuje z urzędu, w związku z 
nieskutecznością postępowania egzekucyjnego prowadzonego wobec majątku dłużnika. 
W związku z powyższym Zarząd umorzył w całości należność z tytułu wniesienia opłaty 
zaliczkowej na poczet dostawy towaru dla Powiatu Nowomiejskiego przez dłużnika Profit M 
Spółka z ograniczoną odpowiedzialnością w kwocie 798,76 zł, wskazaną w fakturze proforma.  
Pan Skarbnik poprosił o wniesienie poprawki w § 1 przy sformułowaniu z dnia „8” grudnia 
2021 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy mają pytania do projektu uchwały. 
Członkowie Zarządu nie zadali pytań. 
Zarząd po przyjęciu poprawki jednogłośnie podjął uchwałę. Za głosowali: A. Ochlak,                      
J. Czapliński, B. Grzywacz, T. Łątkowska, M. Buliński. 
 
Ostatni punkt stanowiły sprawy różne. 

Pan Starosta poinformował, że wpłynęła interpelacja pana radnego Daniela Zdanowskiego w 
sprawie wsparcia finansowego dla rodziny z Nielbarka, która została poszkodowana w pożarze 
domu jednorodzinnego. Dodał, że jak najbardziej trzeba pomóc tej rodzinie. Wyjaśnił, że środki 
na pomoc musiałyby być przekazane po sesji Rady Powiatu w dniu 28 grudnia 2023 r., 
natomiast w dniu 29 grudnia 2023 r. musiałyby być już rozliczone. W związku z powyższym 
ustalono ze Skarbnikiem, że środki na pomoc zostaną przekazane w styczniu 2024 r. 
Pan Starosta zapytał Członków Zarządu czy ktoś chce zabrać głos w punkcie sprawy różne. 
Członkowie Zarządu nie zabrali głosu. 
Starosta podziękował za udział w posiedzeniu Zarządu i zamknął obrady. 
 
 

                                                                                                                Przewodniczący Zarządu 
                                                                                                                         Andrzej Ochlak 
Protokół sporządziła                                                                         
Ewelina Kubacka 


